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Sarajevo, 25.09.2019 
 
 
 
 
Tragom informacije koja se pojavila u medijima u kojem Udruženje sportskih ribolovaca            
"Sarajevo – 1906” moli Vladu Kantona Sarajevo da ne dozvoli pomor ribe, u kojem između               
ostalog kažu: 
 
“Nekoliko puta su ostavili potpuno suho korito kada su izazvani veliki pomoru ribe. Trenutno je               
stanje alarmantno i tendencija je, ukoliko se ne vrati tok, da će se opet desiti ekološki incident.                 
Sarajevski ribolovci koji dežuraju i nadgledaju stanje mole nadležne u JKP "Vodovod i             
kanalizacija", Ministarstvu privrede, ali i Vladu Kantona Sarajevo da reaguju i ne dozvole da se               
dese pomori ribe i ostalog biodiverziteta. Mi smo ti od kojih se insistira da Kantonu Sarajevo                
redovno izmirujemo svoje obaveze po pitanju plaćanja naknade za korištenje ribolovnog prava,            
a firma čiji je osnivač ta ista Vlada nam uništava riblji fond. Nadamo se da će ovaj put nadležni                   
na vrijeme reagovati” 
 
Molim da mi se dostave detaljne informacije o ovom problemu, te sljedeće informacije: 
 

1. U kakvom stanju se nalaze naša izvorišta po pitanju količine vode koju crpimo? 
2. Da li previše vode crpimo iz njih? 
3. Da li je u ljetnim periodima bez kiše ugroženo vodosnabdjevanje kao i kvalitet vode? 
4. Da li je intenzivna i nelegalna sječa šume također razlog smanjenja kapaciteta izvorišta? 
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